



For 60 years starting in the 1920s, Rene Caisse, who was the former head nurse at the Sisters of Providence Hospital in Ontario, Canada, treated thousands of cancer patients many of whom were terminally ill with an herbal remedy containing 4 herbs – burdock, sheep sorrel, slippery elm bark, and Indian rhubarb / Turkey rhubarb. This formula called “Essiac” – Caisse spelled backwards – sparked huge controversy in the highest circles of medicine in Canada. Despite many demands, Caisse refused to reveal the exact formula to the Canadian Government unless they would admit its merits as a treatment for cancer, while the medical institutions refused to admit any merit unless she revealed the formula. The result was a tragic standoff.

Many of the patients that she treated came with referral letters from physicians stating that they had incurable or terminal forms of cancer and that they were untreatable. The results from her work were that her patients lived longer than what the medical profession had predicted, had less pain and enjoyed higher quality of life. Many were healed and lived further on for decades after treatment.

In 1938, after a petition which garnered over 55,000 signatures, Essiac came within three votes of being legalized by the Ontario government as a remedy for terminal cancer patients.

Over the years, the formula was made available to the public, researched and documented extensively, and Essiac became known through word-of-mouth due to its efficacy. Today, Essiac is used in many parts of the world as a non-toxic, powerful herbal remedy for cancer and other chronic ailments.

NewLife™'s Dr. Bruschi's™ Essiac Tea is an 8-herb formula which is the result of research by Dr. Charles Bruschi (MD) and Rene Caisse in perfecting the original formula. The dry herbal tea blend is in the exact form used by Dr. Charles Bruschi. All herbs are organically grown and are sourced from the same farms that Dr. Bruschi used. Each farm has a laboratory on-site to check for both bacteria and air borne residual matter.

#### Ingredients:

Red Clover, Sheep Sorrel, Blessed Thistle, Burdock Root, Kelp, Watercress, Rhubarb Root and Slippery Elm Bark.

一名来自加拿大安大略省普罗维登斯的姐妹医院护士长雷纳凯斯，自1920年开始长达六十年，采用四种草药的配方，如牛蒡、酢浆草、滑榆和野土耳其大黄根，治疗了成千上万的癌症患者。此配方被称为“护士茶” (Essiac，即以她的姓氏“Caisse”倒过来的拼法。) 然而，这草药配方在加拿大医学界引起了巨大的争议。尽管面对加拿大政府强烈的要求，凯斯仍拒绝透露精确的配方，除非他们肯承认其作为癌症治疗方案。而另一方面，医疗机构则坚持拒绝承认此治疗方案，除非凯斯肯透露处方。最终酿成一场悲惨的僵局。

她所治疗的许多病人的医生转诊信都陈述他们患有绝症或末期癌症，无法治疗。不过，在她细心治疗之下，这些病人最终都比预期活得更久，疼痛减少了，生活质量也提高了。许多人在治疗后完全康复，继续活了几十年。

1938年，经过征集5万5千个签名的请愿书之后，很不幸的是护士茶以三票之差没有被安大略省政府批准为末期癌症患者的治疗方案之一。

尽管如此，这些年来此配方已能向公众出售。它也获得广泛的研究和文献记载，并因其功效通过口碑宣传而获得大众认可。至今，此草药茶已在许多世界各地被用作一种不具毒性且有效治疗癌症和其他慢性疾病草药茶。

新生命的布鲁士医生草药茶，是依照查尔斯布鲁士医生和雷纳凯斯合作改良原配方所研发出的一个含八种草本的完整配方，精确制造出来的。本产品的所有材料与查尔斯布鲁士医生所采用的一样，也都是有机种植，并来自与布鲁士医生使用的相同农场。每个农场都有一个实验室，用于检测督查细菌和空气中的残留物质。

#### 成分:

红花苜蓿、酢浆草、蓟、牛蒡根、海藻、水田芥、大黄根和榆树皮

# DR. BRUSCH'S™ ESSIAC TEA: ITS HISTORY & BENEFITS

## 布鲁士医生草药茶 的历史与健康效益



### Benefits:

- Improves well-being.
- Detoxifies the liver and the blood.
- Relieves constipation and digestive disorders.
- Strengthens the immune system.
- Prevents the build-up of excess fatty deposits in artery walls, the heart, kidney and liver.
- Counteracts the effects of aluminium, lead and mercury poisoning.
- Increases the production of red blood cells.
- Protects against free radical damage.
- Increases the effectiveness of insulin produced in the body.
- Assists in the destruction of parasites throughout the body.
- Reduces growths and tumours.
- Normalizes the thyroid gland.

For chronic conditions, Dr. Brusch's™ Essiac Tea is recommended to be used together with a dietary protocol and nutritional therapy under the guidance of experienced practitioners. As always, make sure to consult with your healthcare provider before undergoing any treatment.



### 健康效益:

- 改善整体健康。
- 净化肝脏和血液。
- 缓解便秘和消化不良问题。
- 强化免疫系统。
- 预防动脉壁、心脏、肾脏和肝脏脂肪堆积过多。
- 抵消铝、铅和汞中毒。
- 增加红血球的产量。
- 保护身体免受自由基的侵害。
- 促进体内胰岛素分泌的功效。
- 有助清除体内的寄生虫。
- 降低减缓赘生物和肿瘤的形成。
- 恢复甲状腺的正常功能。

针对慢性疾病，建议布鲁士医生草药茶必须在有经验的专员指导下通过饮食方案和营养疗法一起配合服用。正如一贯的，在进行任何疗法之前必须要向您的医生咨询。

### Testimonials

I was regularly drinking Dr. Brusch's™ Essiac Tea, along with undergoing Dr. Lynn's DRP when to my surprise, after only 30 days, my fibroid shrunk from 7.7 x 8.7 cm to 4.8 x 5.1 cm.

#### Ha Siew Kheun

Just after 5 days of taking Dr. Brusch's™ Essiac Tea, blood clots half the size of my palm were passed out during my period.

#### Stella Cherubin

Dr. Brusch's™ Essiac Tea relieves my constipation! It helps me to move my bowel easily and regularly.

#### Yong L. F.

### 见证分享

我有定期在喝布鲁士医生草药茶，同时也进行陈林希珠博士创研的排毒与复健程序。令我惊讶的是，仅仅30天后，我的子宫肌瘤已从7.7x8.7公分缩小至4.8x5.1公分。

#### 夏秀君 (译音)

喝了布鲁士医生草药茶5天后，体内犹如手掌一半大小的血块随着月经排出了体外。

#### 史黛拉切鲁宾

布鲁士医生草药茶解决了我的便秘问题！它让我每天都轻松地排便。

#### 杨女士